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Verzonden met BlackBerry Work
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Van:INCEECNE)<BEXEDN © ninvws i>
Datum: vrijdag 17 apr. 2020 9:48 AM

Aan: IRXETRNN)RETois>
Onderwerp: RE: Medicijnjournaals en corona

IVM zorg voor onafhankelijke info over nieuwe geneesmiddelen (indicatiegebieden) in medicijnjournaals.

Er zijn nog geen geneesmiddelen geregistreerd voor covid, bedoel ik.

Covidjournaals gaat vaak over off-label gebruik van bestaande gnm voor codiv.

Ik denk dat we deze switch van journaals wel moeten toestaan, omdat het te verantwoorden is en IVM het tevoren heeft

aangegeven, gezien deze ‘crisis-tijd’, waarin onafhankelijke informatiebehoefte groot en belangrijk is.

ver:IEEE)JEEER¢ mins riVerzonden: vrijdag 17 april 2020 09:45

Aan: oy Be ZEB @ minvws.nl>

CC: A. IN @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Medicijnjournaals en corona

Wat bedoel je met het probleem van geen informatie nieuwe?

Dat ivi daar nu wel ofjuist niet iets over meldt in journaal?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IEESECHENN-BEREDNNnin olDatum: vrijdag 17 apr. 2020 9:43 AM

Aan:

Kopie: ak ols @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Medicijnjournaals en corona

Vind jij het cok goed als IVM eenmalig ipv 1 medicijnjournaal, 3 Coronajournaals binnen de instellingssubsidie opvoert?

Ik zie enkel het probleem, dat het geen informatie over nieuwe covid-geneesmiddelen. Het is wel onafhankelijke
geneesmiddeleninfo over covid. Daarom is onze toestemming nodig.
In subsidie staat:

- de verspreiding van feitelijke, objectieve en actuele informatie over nieuwe geneesmiddelen en nieuwe indicaties bij bestaande

geneesmiddelen noodzakelijk is om rationeel voorschrijfgedrag te bevorderen en overspannen verwachtingen ten aanzien van

nieuwe geneesmiddelen te temperen;
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- het van algemeen belang is dat dergelijke informatie op een onafhankelijke wijze tot stand komt, zodat er tegenwicht wordt geboden

aan de (vaak) promotionele informatie vanuit de registratiehouders;
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groeten,

Van 5.1.2e

Verzonden: maandag 6 april 2020 12:33

Aan:IEEBEE© minvws.ni>
Onderwerp: Medicijnjournaals en corona

o4EN
Hoe is het bij jullie? Een hectische tijd is voor jullie ministerie waarschijnlijk nog een understatement..

Ondanks de Coronacrisis kunnen we met MedicijnBalans gelukkig redelijk door, alleen bij de Medicijnjournaals ontstaat een

knelpunt. Voor deze maand stond een nieuwe editie gepland, maar dat stuit uiteraard op allerlei problemen (filmen op locatie,

beschikbaarheid zorgverleners, en ook het te verwachten beperkte bereik nu het FTO stilligt en onze doelgroep waarschijnlijk ook

wat anders aan het hoofd heeft). In de afgelopen maand hebben we wel als extra activiteit de Coronajournaals opgezet

(https://www.medicijngebruik.nl/fto-voorbereiding/medicijnjournaals/resultaat?keyword=corona), die zeer goed bekeken (die van

afgelopen vrijdag heeft al >1200 views) en ontvangen worden. De Coronajournaals van april worden ondersteund door ZonMw,

maar de eerste 3 (van maart) hebben we op eigen initiatief gemaakt.

lk hoor het graag!
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